
 

PROTOKÓŁ Nr  7/17 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 30 października 2017 roku 
 

 

 

 30 października 2017 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

Wiżajny w budynku Urzędu Gminy w Wiżajnach. Posiedzeniu przewodniczył wybrany 

jednogłośnie (13 osób opowiedziało się za takim wyborem) Przewodniczący Rady Gminy  

Pan Walenty Wałejko, a na zastępcę przewodniczącego posiedzenia wybrano jednogłośnie  

(13 osób opowiedziało się za takim wyborem)  Pana Tomasza Zamojskiego. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Z-ca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Jan Dariusz Rudziewicz.  – Członek Komisji Rewizyjnej 

4. Pan Andrzej Jurgielewicz   – Członek Komisji Rewizyjnej 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 1).               

 

1. Pan Sławomir Przekop  – Z-ca przewodniczącej Komisji Budżetu i  

     Finansów 

2. Pan Tadeusz Łanczkowski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów  

3. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

4. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

5. Pan Ignacy Szeraszewicz  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

Nieobecna:  Pani Teresa Kuźma. 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 2).  

 

1. Pan Bogdan Duś.    –  Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

2. Pan Czesław Puza   – Członek Komisji Infrastruktury 

3. Pan Jan Krzykwa    – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Jarosław Mikielski  – Członek Komisji Infrastruktury 

Nieobecni: Pan Andrzej Łanczkowski. 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – Wójt Gminy 

2. Pani Teresa Klejmont   – Skarbnik Gminy 

3. Pani Jadwiga Markowska  – Sekretarz Gminy   

4. Pan Daniel Sieraniewicz   – Inspektor w Urzędzie Gminy 

5. Krystyna Lutkiewicz   – Inspektor w Urzędzie Gminy 

6. Joanna Sosnowska   – Inspektor w Urzędzie Gminy  

    

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10
15 

 

i powitał wszystkich zebranych. 

 

Do p-ktu 2 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia:    

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  
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3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Ustalenie stawki podatku rolnego i zaopiniowanie projektu uchwały w tej sprawie. 

5. Ustalenie wysokości stawek podatku od nieruchomości i zaopiniowanie projektu 

uchwały w tej sprawie.   

6. Ustalenie stawki podatku leśnego. 

7. Sprawa opłaty targowej, miejscowej i od posiadania psów. 

8. Ustalenie podatku od środków transportowych i zaopiniowanie projektu uchwały w tej 

sprawie.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2018 rok. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia udzielających schronienia 

osobom tego pozbawionym, w tym osobom bezdomnym, które ostatnie stałe miejsce 

zameldowania posiadały na terenie Gminy Wiżajny. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Wiżajny na lata 2017 – 2026. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do realizacji 

zadania „Renovation and development of public water management systems in 

Wiżajny and Silale municipalities” („Renowacja i rozwój publicznych systemów 

gospodarki wodnej w gminach Wiżajny i Silale”) w ramach projektu transgranicznego 

w programie „Program Europejska Współpraca Terytorialna Interreg V-A LITWA-

POLSKA 2014-2020 i zabezpieczenia w budżecie na 2019 rok środków finansowych 

na realizację tego zadania. 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Wiżajny.  

15. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Wiżajnach 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Wiżajnach 

16. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy 

Wiżajny. 

17. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji 

Rady Gminy Wiżajny. 

18. Zaopiniowanie zmian w budżecie gminy na 2017 r. 

19. Zaopiniowanie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wiżajny  

na lata 2017-2026. 

20. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

21. Sprawy bieżące. 

22. Wolne wnioski.  

23. Zakończenie posiedzenia. 

 

 

 Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Z braku uwag zapytał o to, kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad.  

Za oddano 13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  
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Do p-ktu 3  
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie 

protokołu z poprzedniego posiedzenia. Za przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia  

połączonych Komisji oddano 13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

Do p-ktu 4 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Ustalenie stawki 

podatku rolnego i zaopiniowanie projektu uchwały w tej sprawie.  

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Krystyna Lutkiewicz powiedziała, że maksymalna 

stawka podatku rolnego na 2018 r. może wynieść 52,49 zł za 1q. Dodała, że podatek rolny 

przy pozostawieniu maksymalne stawki będzie nieznacznie wyższy od tego, który obowiązuje 

w tym roku, bo na 2017 rok obowiązywała stawka 52,44 zł za 1q. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że on proponowałby, żeby 

zostawić górną stawkę na 2018 r.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków komisji o to, 

 kto jest za tym, aby pozostawić maksymalną stawkę ogłoszoną przez GUS bez zmian  

i nie podejmować uchwały w sprawie podatku rolnego. Za pozostawieniem stawki GUS i nie 

podejmowaniem uchwały oddano  13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że w 2018 roku w sprawie podatku rolnego będzie obowiązywała 

maksymalna stawka podana przez GUS. 

 Zaopiniowana stawka podatku rolnego w załączeniu (załącznik nr 4). 

 

Do p-ktu 5 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Ustalenie 

wysokości stawek podatku od nieruchomości i zaopiniowanie projektu uchwały w tej sprawie.   

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Krystyna Lutkiewicz przedstawiła stawki podatku 

od nieruchomości obowiązujące w tym roku i maksymalne stawki, które mogą obowiązywać 

w  roku 2018 r. 

Członkowie Komisji po analizie poszczególnych stawek jednogłośnie zaproponowali stawki 

podatku od nieruchomości, wykaz zaproponowanych stawek w załączeniu (załącznik nr 5). 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytywał poszczególną 

zaproponowaną stawkę i przy każdej pytał członków komisji o to, kto jest za jej przyjęciem. 

Za przyjęciem każdej ze stawek oddano 13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się  

nie było. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości i zapytał członków 

komisji o to, kto jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony projekt uchwały.  

Za pozytywną opinią oddano 13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 6). 

 

Do p-ktu 6 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Ustalenie stawki 

podatku leśnego. 
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 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Krystyna Lutkiewicz powiedziała, że odgórnie 

przedstawiona stawka wynosi maksymalnie 43,3532 zł za 1 ha fizyczny i jest wyższa od tej,  

która obowiązuje w tym roku. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków komisji o to, 

 kto jest za tym, aby pozostawić górną ogłoszoną stawkę bez zmian i nie podejmować 

uchwały w sprawie podatku leśnego. Za pozostawieniem ogłoszonej stawki i nie 

podejmowaniem uchwały w sprawie ustalenia stawki podatku leśnego oddano   

13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził,  

że w 2018 roku w sprawie podatku leśnego będzie obowiązywała górna stawka.  

Zaopiniowana stawka podatku rolnego w załączeniu (załącznik nr 7). 

 

Do p-ktu 7 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Sprawa opłaty 

targowej, miejscowej i od posiadania psów. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Krystyna Lutkiewicz powiedziała, że opłata 

targowa obecnie obowiązuje w wysokości 15 zł. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że on uważa,  

że nie powinno się zmieniać tej stawki. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków komisji o to,  

kto jest za tym, aby pozostawić stawkę opłaty targowej na dotychczasowym poziomie  

i nie podejmować nowej uchwały w tej sprawie. Za pozostawieniem stawki i nie 

podejmowaniem nowej uchwały oddano  13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie 

było. Przewodniczący stwierdził, że w 2018 roku w sprawie opłaty targowej będzie 

obowiązywała dotychczasowa uchwała. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Krystyna Lutkiewicz powiedziała, że nadal 

obowiązuje stara uchwała o opłacie miejscowej. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że nie ma pomysłu jak 

wyznaczyć inkasenta do zbierania opłaty i nie wie czy w ogóle będzie możliwość  

jej egzekwowania. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków komisji o to, 

 kto jest za tym, aby pozostawić dotychczasową uchwałę. Za pozostawieniem obowiązującej 

uchwały i nie podejmowaniem nowej oddano  13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było. Przewodniczący stwierdził, że w 2018 roku w sprawie opłaty miejscowej będzie 

obowiązywała dotychczasowa uchwała. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Krystyna Lutkiewicz powiedziała, że zostaje 

jeszcze sprawa opłaty od posiadania psów. Dodała, że Rada Gminy może podjąć taką 

uchwałę, ale nie musi i obecnie nie ma takiej uchwały. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków komisji o to, 

kto jest za tym, aby nie podejmować uchwał w sprawie opłaty od posiadania psów.   

Za niepodejmowaniem uchwały oddano 13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie 

było. Przewodniczący stwierdził, że w 2018 roku podobnie jak w tym roku, opłaty  

od posiadania psa nie będzie.  

 

Do p-ktu 8 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Ustalenie podatku 

od środków transportowych i zaopiniowanie projektu uchwały w tej sprawie. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Joanna Sosnowska przedstawiła stawki 

obowiązujące w tym roku podatkowym i maksymalne możliwe wartości do ustalenia na rok 

2018.  
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Członkowie Komisji po analizie poszczególnych stawek jednogłośnie zaproponowali stawki 

transportowe, wykaz zaproponowanych stawek w załączeniu (załącznik nr 8). 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytywał poszczególną zaproponowaną 

stawkę i przy każdej pytał członków komisji o to, kto jest za jej przyjęciem. Za przyjęciem 

każdej ze stawek oddano 13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał o tok, kto jest  

za pozytywną opinią projektu uchwały w tej sprawie. Za pozytywną opinią oddano  

13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził,  

że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 9). 

 

Do p-ktu 9 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że to jest nieruchomość 

leżąca blisko Pana Balukiewicza i jest to była droga, którą nikt nie jeździ, a kupi ją 

prawdopodobnie Pan Balukiewicz, który chce uregulować sprawy gruntowe. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał, czy ta droga gdzieś prowadzi. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że praktycznie nie,  

bo to jest droga do lasu, ale nikt nią nie jeździ, bo jest inny dojazd do tego miejsca. 

 Przewodniczący posiedzenia zapytał o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

przedstawionego projektu uchwały. Za pozytywną opinią oddano 13 głosów, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany. 

 Projekt w załączeniu (załącznik nr 10). 

 

Do p-ktu 10 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  

na 2018 rok. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że co roku trzeba podjąć taką 

uchwałę i obecnie przedstawiony program praktycznie nie różnic się od poprzedniego. 

Dodała, że gmina nie zleca do realizacji dla organizacji pozarządowych żadnych zadań. 

 Przewodniczący posiedzenia zapytał o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

przedstawionego projektu uchwały. Za pozytywną opinią oddano 13 głosów, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany. 

 Projekt w załączeniu (załącznik nr 11). 

 

Do p-ktu 11 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w ośrodkach wsparcia udzielających schronienia osobom tego pozbawionym, w tym osobom 

bezdomnym, które ostatnie stałe miejsce zameldowania posiadały na terenie Gminy Wiżajny. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że podjęcie takiej uchwały 

wynika z ustawy o pomocy społecznej, bo jeżeli na terenie gminy znajdzie się taka osoba,  
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to ma prawo skorzystać z takiej pomocy i musi być do tego stosowna uchwała. Dodała,  

że na chwilę obecną w naszej gminie nie ma takiej osoby, ale uchwała musi być. 

 Przewodniczący posiedzenia zapytał o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

przedstawionego projektu uchwały. Za pozytywną opinią oddano 13 głosów, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany. 

 Projekt w załączeniu (załącznik nr 12). 

 

Do p-ktu 12 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Gminy Wiżajny na lata 2017 – 2026. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że poprzednia strategia 

straciła swoją ważność i została opracowana nowa. Dodała, że zawarte są w niej wszystkie 

elementy wymagane przez odpowiednie przepisy. 

 Przewodniczący posiedzenia zapytał o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

przedstawionego projektu uchwały. Za pozytywną opinią oddano 13 głosów, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany. 

 Projekt w załączeniu (załącznik nr 13). 

 

Do p-ktu 13 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do realizacji zadania „Renovation 

and development of public water management systems in Wiżajny and Silale municipalities” 

(„Renowacja i rozwój publicznych systemów gospodarki wodnej w gminach Wiżajny  

i Silale”) w ramach projektu transgranicznego w programie „Program Europejska Współpraca 

Terytorialna Interreg V-A LITWA-POLSKA 2014-2020 i zabezpieczenia w budżecie  

na 2019 rok środków finansowych na realizację tego zadania. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że gmina stara się 

pozyskać środki na remont oczyszczalni ścieków i kanalizacji. Dodał, że dofinansowanie jest 

duże, gdyż wynosi 85% ale sprawa jest bardzo ciężka, bo dotyczy współpracy z Rosją.  

Wyjaśnił, że był też u dyrektora Wojewódzkiego Funduszy Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Białymstoku i uzyskał informację, że jest szansa na otrzymanie 

niskooprocentowanego kredytu na realizację tej inwestycji z opcją umorzenia. Wójt Gminy 

wyjaśnił, że wartość inwestycji to 1,8 mln zł, ale warto bo jest duże dofinansowanie.  

 Przewodniczący posiedzenia zapytał o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

przedstawionego projektu uchwały. Za pozytywną opinią oddano 13 głosów, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany. 

 Projekt w załączeniu (załącznik nr 14). 

 

Do p-ktu 14 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach prowadzonych przez Gminę Wiżajny.  
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 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że do ostatniego regulaminu 

Kuratorium Oświaty miało trzy zastrzeżenia które trzeba wprowadzić i m.in. chodzi  

o wykreślenie zapisu, który jest już w ustawie i którego nie trzeba powielać w regulaminie. 

 Przewodniczący posiedzenia odczytał projekt uchwały i zapytał, czy są jakieś pytania. 

Z braku pytań poddał projekt pod głosowanie. Za pozytywną opinią oddano 13 głosów, 

głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 Projekt w załączeniu (załącznik nr 15). 

 

Do p-ktu 15 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Wiżajnach w ośmioletnią Szkołę Podstawową  

im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Wiżajnach. Następnie odczytał projekt uchwały  

i zapytał, czy są jakieś pytania. Z braku pytań poddał projekt pod głosowanie. Za pozytywną 

opinią oddano 13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 Projekt w załączeniu (załącznik nr 16). 

 

Do p-ktu 16 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Wiżajny. Następnie 

odczytał projekt uchwały i zapytał, czy są jakieś pytania. Z braku pytań poddał projekt pod 

głosowanie. Za pozytywną opinią oddano 13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się 

nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 Projekt w załączeniu (załącznik nr 17). 

 

Do p-ktu 17 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy Wiżajny. 

Następnie odczytał projekt uchwały i zapytał, czy są jakieś pytania. Z braku pytań poddał 

projekt pod głosowanie. Za pozytywną opinią oddano 13 głosów, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany. 

 Projekt w załączeniu (załącznik nr 18). 

 

Do p-ktu 18 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie 

zmian w budżecie gminy na 2017 r. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że zmian nie jest dużo i dotyczą 

zmniejszenia dochodów z tytułu odsetek od kredytu w związku ze zwiększeniem wydatków 

na OSP. Dodała, że będą również zwiększone wydatki na wodociągach i na pomoc społeczną.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał, 

czy są jakieś pytania. Z braku pytań poddał projekt pod głosowanie. Za pozytywną opinią 

oddano 13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 Projekt w załączeniu (załącznik nr 19). 
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Do p-ktu 19 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wiżajny na lata 2017-2026. Następnie 

odczytał projekt uchwały i zapytał, czy są jakieś pytania. Z braku pytań poddał projekt pod 

głosowanie. Za pozytywną opinią oddano 13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się 

nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 Projekt w załączeniu (załącznik nr 20). 

 

Do p-ktu 20 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Informacja  

o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz przedstawił informację o złożonych 

do niego oświadczeniach majątkowych pracowników (załącznik nr 21). 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko złożył informację  

o oświadczeniach majątkowych radnych (załącznik nr 22). 

 

 Do p-ktu 21 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Sprawy bieżące 

Radny Pan Bogdan Duś zapytał jak przebiegają prace, przy remoncie szkoły.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że prace posuwają się  

do przodu, nie tak jak powinny, ale warunki pogodowe nie sprzyjają remontom. Dodał,  

że na dzień dzisiejszy prace prowadzone są w środku budynku i etapami robione  

jest odwodnienie obiektu na zewnątrz. Wyjaśnił, że w umowie jest zapis, że może być 

częściowa zapłata w tym roku, ale zastanawia się i chyba nie będzie tej płatności, bo prace nie 

są prowadzone zgodnie z harmonogramem. Wójt Gminy powiedział, że na górze nie zostały 

wycenione wszystkie otwory okienne w związku z tym będzie konieczność wykonania tego  

w robotach dodatkowych, ale za to uda się zejść z klasy drewna przewidzianej na dach,  

bo ciężko jest dostać w okolicy taki rodzaj drewna jak jest zapisany w projekcie. 

Wójt Gminy powiedział, że podczas prac odwodnienia zdarzają się pewne usterki dotyczące 

uszkodzenia sieci, mimo tego, że wykonawca ma wszystko zaznaczone na mapach.  

Wójt Gminy powiedział, że jest możliwość wykonania odcinka drogi wojewódzkiej  

w kierunku miejscowości Żytkiejmy. Dodał, że droga Bolcie-Leszkiemie została już otwarta.  

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał, jak rozmowy z Panią doktor. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że chciałby przypomnieć, 

że sami radni mówili o tym, żeby dołożyć do funkcjonowania służby zdrowia. Dodał,  

że tak jak już wcześniej mówił, spółka która prowadzi ośrodek zdrowia płaci za wszystkie 

rachunki i mają jedynie problem z rozliczaniem rachunków za wodę, ale to już niedługo 

zostanie rozwiązane. Wyjaśnił, że jeżeli chodzi o Panią doktor, to wróci do tematu od nowego 

roku i może uda się zrobić tak, że będzie płaciła za wodę, ścieki i prąd. Stwierdził, że była 

mowa o tym, że należy ściągnąć lekarza za wszelką cenę i teraz temat regulowania 

rachunków jest dość ciężki do rozwiązania. 

 Radny Pan Czesław Puza powiedział, że może w nowym roku uda się ruszyć temat 

remontu drogi w Kłajpedzie, Kłajpedce i Żelazkowiźnie. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że nie da rady wszystkich 

dróg poprawić od zaraz. Stwierdził, że od 1,5 roku drogi są robione dobrym kruszywem,  

a to kosztuje i jest mniej środków na drogi. 

 Radny Pan Jan Krzykwa zapytał co z drogą w miejscowości Maszutkienie. 
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 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że postara się wysłać  

na ten odcinek sprzęt gminny. 

 Radny Pan Tadeusz Łanczkowski powiedział, że należy poprawić drogę koło 

cmentarza. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że za miesiąc będzie miał 

wizytę studyjną w Rosji i jest możliwość przedyskutowania sprawy wspólnego projektu 

dzięki któremu można zrobić drogę w Sześciwłókach. Dodał, że będzie rozmawiał  

w tej sprawie, ale wie, że będzie ciężko, bo to jest trudny partner jeżeli chodzi o takie 

projekty. 

Wójt Gminy powiedział, że jest również szansa na dofinansowanie zakupu autobusu 

szkolnego w związku ze zmianami w szkolnictwie. Stwierdził, że wsparcie wynosi 50% 

kosztów i będzie się starał zrobić wszystko w tym temacie, aby otrzymać takie wsparcie, 

podobnie jak Gmina Raczki, która kupuje autobus za ok. 350 tys. zł. 

 

Do p-ktu 22 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski.   

 Wniosków nie zgłoszono. 

 

Do p-ktu 23 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. Następnie podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu  

i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny. 

Godzina  11
25

. 

Protokołował: 

D. Sieraniewicz 

 

Przewodniczący posiedzenia 

 

/-/ Walenty Wałejko 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

       /-/  Andrzej Jacek Hołdyński 
 

 

 

Z-ca przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów 

 

                   /-/ Sławomir Przekop 
 

 

 

Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

 

                    /-/  Bogdan Duś 
 

 


